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Feministiskt initiativ Ödeshög 
2019-09-13 

Interpellation till kommunfullmäktige 2019-09-16 

Till ordförande Jonni Harrius, miljö- och byggnämnden, 
angående parkeringsövervakning 

Parkeringsövervakning infördes 2018-11-01 och bedömdes bli självfinansierande. 

Vi undrar nu om övervakningen är självfinansierande och begär en ekonomisk 
uppföljning. 

Vi vill också ha en utvärdering om det påstådda problemet med felparkeringar och annat 
har minskat eller åtgärdats. 

Feministiskt initiativ, Ödeshög 
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Michael Ernst 


